

Appendix
(D.)
No. I.
25th Jany.

Brought over, £2025 0 0
4—Lastly they estimate that there are arrears due to the General Hospital for the boarding of Insane Persons, and Invalids and Infirm Persons,
Memo.
£2025 0 0

The whole humbly Submitted.

THOS. WILSON,
SIGNAY, Ptre. Curé, of Quebec,
WM. HOLMES, M. D.
G. J. MOUNTAIN, D. D.
Archdn. & Rector of Quebec,
JEAN BELANGER.

Quebec, 17th January 1826.

THE GOVERNMENT of the Province of Lower-Canada in Account Current with the Commissioners appointed for the Execution of the Act 5th Geo. IV. Cap. 12, in the District of Quebec.

No. II.
27th Jany.

DR. 1825.
May 13. To Cash paid to the General Hospital for arrears due for the maintenance of Insane, Invalid and Infirm Persons, for the year ending the 31st October last, £302 13 9
“ 11. To do. do. to the Hôtel-Dieu for arrears due for the support of Foundlings, for the same period, 39 4 10½
£341 18 7½
“ 19. To Cash paid to the General Hospital for the Pension of Invalids and Infirm Persons, for the half year ending the 30th April 1825, £276 14 0
Novr. 6. To do. do. do. on account of do. do. for the half year ending the 31st Octr. 1825, 223 6 0
£500 0 0
May 19. To Cash paid to the General Hospital for the Pension of Insane Persons, for the half year ending the 30th April 1825, £342 17 6
Novr. 5. To do. do. do. on account of do. do. for the half year ending the 31st Octr. 1825, 157 2 6
£500 0 0
May 13. To Cash paid to the Hôtel-Dieu for the support of Foundlings for the half year ending the 30th April 1825, £341 16 4½
Novr. 6. To do. do. do. for do. do. for the half year ending the 31st October 1825, 287 9 7
“ “ To do. do. do. for extraordinary Pension and placing of Infirm Persons and Foundlings, 75 0 0
Dec. 24. To Cash paid Mtre. Parent, Notary Public, amount of his account for engagements of Foundlings, 2 12 6
1826. Jany. 14. To Cash paid Ls. Massue & Co. amount of his account for articles furnished to make clothing for Foundlings, 10 0 0
“ “ To amount of contingencies for Stationary, Triplicate Copies of the Report and Account current, Messenger, &c. 3 15 0
1826. 720 13 5½
Jany. 17. To balance in the Commissioners' hands, 179 6 6½
£900 0 0

CR.
By amount appropriated by the Act 5th Geo. IV. Cap. 12, for paying arrears due for the maintenance of Insane, Invalid and Infirm Persons and Foundlings for the District of Quebec, for the year ending the 31st October 1824, £341 18 7½
By amount appropriated by the Act 5th Geo. IV. Cap. 12, for the boarding and care of Invalids and Infirm Persons in the General Hospital near Quebec, for the year commencing 1st November 1824, £500 0 0
By amount appropriated by the Act 5th Geo. IV. Cap. 12, for defraying the expenses of Insane Persons under the care of the Religious Ladies of the General Hospital near Quebec, for the year commencing the 1st November 1824, £500 0 0
By amount appropriated by the Act 5th Geo. IV. Cap. 12, for defraying the expenses to be incurred in the District of Quebec towards the support of Foundlings, for the year commencing the 1st November 1824, £900 0 0
£900 0 0
Balance in Commissioners' hands brought down, £179 6 6½
Quebec, 17th January 1826. Errors Excepted.

THOS. WILSON,
SIGNAY, Ptre. Curé de Quebec,
WM. HOLMES, M. D.
G. J. MOUNTAIN, D. D.
Archdeacon and Rector of Quebec.
JEAN BELANGER.

C

Montant d'autre part £2025 0 0
4.—Enfin ils estiment qu'il est dû des arrérages à l'Hôpital Général sur la Pension des Personnes dérangées dans leur Esprit et des Invalides et Infirmes,
Mémoire, £2025 0 0

Le tout humblement soumis.

THOS. WILSON,
SIGNAY, Curé de Québec,
WM. HOLMES, M. D.
G. J. MOUNTAIN, D. D. Archidiacre et
Recteur de Québec,
JEAN BELANGER.

Québec, 17e. Janvier 1826.

DOIT le Gouvernement de la Province du Bas-Canada en Compte Courant avec les Commissaires nommés pour l'exécution de l'Acte de la 5e Geo. IV. Chap. 12, dans le District de Québec.

DT. 1825.

13 Mai.—Argent payé à l'Hôpital-Général pour Arrérages dus pour le Soutien des Insensés, des Invalides et des Infirmes, pour l'année échue le 31 Octobre dernier, £302 13 9
11 —Do. Do. à l'Hôtel-Dieu pour Arrérages dus pour le Soutien des Enfants trouvés, pour le même période, 30 4 10½
£341 18 7½
19 —Argent payé à l'Hôpital-Général pour la Pension des Invalides et des Infirmes, pour le Sémeestre échu le 30 Avril 1825, £276 14 0
6 Nov.—Do. Do. à Do. pour Do. pour le Sémeestre échu le 31 Octobre 1825, 223 6 0
£500 0 0
19 Mai.—Argent payé à l'Hôpital-Général pour la Pension des Insensés, pour le Sémeestre échu le 30 Avril 1825, £342 17 6
5 Nov.—Do. Do. à Do. pour Do. Do. pour le Sémeestre échu le 31 Octobre 1825, 157 2 6
£500 0 0
13 Mai.—Argent payé à l'Hôtel-Dieu pour le Soutien des Enfants Trouvés, pour le Sémeestre échu le 30 Avril 1825, £341 16 4½
6 Nov.—Do. Do. à Do. pour Do. pour le Sémeestre échu le 31 Octobre 1825, 287 9 7
— Do. Do. à Do. pour Pension extraordinaire et pour placer des Infirmes et des Enfants Trouvés, 75 0
24 Déc.—Do. Do. à Mtre. Parent, Notaire Public, montant de son Compte pour Engagemens d'Enfants Trouvés, 2 12 6
1826.
14 Janvr.—Do. Do. à Ls. Massue & Co. montant de leur Compte pour objets fournis pour habiller les Enfants Trouvés, 10 0 0
Montant des Dépenses casuelles pour Papeterie, trois Copies du Rapport et des Comptes Courans, Messager, &c., 3 15 0
1826. £720 13 5½
17 —Balance entre les Mains des Commissaires, 179 6 6½
£900 0 0

AVOIR.

Montant affecté, par l'Acte de la 5e. Geo. IV. Chap. 12, au paiement des Arrérages dus pour le Soutien des Insensés, des Invalides, des Infirmes et des Enfants Trouvés pour le District de Québec, pour l'année échue le 31 Octobre 1824, £341 18 7½
Montant affecté, par l'Acte de la 5e. Geo. IV. Chap. 12, à la Pension et au Soins des Invalides et des Infirmes dans l'Hôpital-Général près de Québec, pour l'année commencée le 1er. Novembre 1824, £500 0 0
Montant affecté, par l'Acte de la 5e. Geo. IV. Chap. 12, aux Dépenses pour les Insensés sous les soins des Dames Religieuses de l'Hôpital-Général près de Québec, pour l'année commencée le 1er. Novembre 1824, £500 0 0
Montant affecté, par l'Acte de la 5e. Geo. IV. Chap. 12, aux Dépenses à encourir dans le District de Québec pour le Soutien des Enfants Trouvés, pour l'année commencée le 1er. Novembre 1824, £900 0 0
£900 0 0
Balance entre les Mains des Commissaires rapportée, £179 6 6½
Sauf Erreurs.
Québec, le 17 Janvier 1826.
THOS. WILSON,
SIGNAY, Ptre. Curé de Québec,
WM. HOLMES, M. D.
G. J. MOUNTAIN, D. D. Archd. et Recteur de Québec.
JEAN BELANGER.

Appendice
(D.)
No. I.
25e. Janv.

No. II.
27e. Janv.